

teeny_rose

Negative Space @Reckless Sleepers



Finement joué, malgré les coups de marteau. Intrigant, subtil, le spectacle décortique les enjeux humains avec brio. La scénographie est renversante et les comédien.ne.s imperturbables. Superbe déconstruction!

Finely performed, despite the hammer blows. Intriguing and subtle, the show brilliantly dissects human issues. The scenography is stunning and the actors imperturbable. Superb deconstruction!

CULTURIEUSE

Negative Space (La Manufacture) by Reckless Sleepers.



My favorite.

A three-sided white cube, two chairs, two hammers, two roses, a brush.

We can imagine everything, especially our interactions within society, our human relationships, our weaknesses and strengths, gender relations, between cruelty and care, the struggle for survival, domination, the use we make of others, their manipulation, fear and trust, the destruction of the environment, the struggles, the efforts, the doubts, life, in short!

Mon coup de coeur.

Un cube blanc à trois faces, deux chaises, deux marteaux, deux roses, une brosse. On peut tout imaginer et avant tout nos interactions parmi la société, nos relations humaines, nos fragilités et nos forces, les rapports de genre, entre cruauté et soins, la lutte pour survivre, la domination, l'utilisation que l'on fait des autres, leur manipulation, la peur et la confiance, la destruction de l'environnement, les luttes, les efforts, les doutes, la vie quoi!